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TIL: 

Velferdstingets arbeidsutvalg 

Alle valgte representanter i Velferdstinget  

Studentdemokratiene ved:   

 

Universitetet i Oslo 

OsloMet – storbyuniversitetet 

Handelshøyskolen BI 

Høyskolen Kristiania 

Politihøgskolen 

MF vitenskapelig høyskole  

Norges Idrettshøyskole 

Oslo Nye Høyskole 

Fagskolen Kristiania AS 

Arkitektur- og designhøgskolen i Oslo 

Norges musikkhøgskole 

Fagskolen Oslo 

NLA Høgskolen, Staffeldtsgate 

Kunsthøgskolen i Oslo 

NOROFF Fagskole AS 

Norsk Gestaltinstitutt Høyskole 

Fjellhaug Internasjonale Høgskole 

Norsk fagskole for lokomotivførere 

Høgskolen for ledelse og teologi 

Steinerhøyskolen 

NSKI Høyskole AS 

Stiftelsen Einar Granum kunstfagskole 

Atlantis Medisinske høgskole 

Barratt Due musikkinstitutt 

Høyskolen for Dansekunst 

Centric IT Academy AS 

KOPI: 

Hovedstyrets studentmedlemmer, Velferdstingets kontrollkomité, Velferdstingets valgkomité, Velferdstingets 

representanter i SiOs delstyrer, studentmediene, Kulturstyret, Studentsamskipnaden SiO, Norsk Studentorganisasjon 

v/velferdsansvarlig, ISU v/UiOs lokallag, Det Norske Studentersamfund v/Hovedstyret, Velferdstingene i Norge, 

Oslostudentenes Idrettsklubb v/ Hovedstyret, Internasjonal komité, Jussbuss v/daglig leder, JURK v/daglig leder.  
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INNKALLING TIL VELFERDSTINGSMØTE 29. APRIL 2024 

Dette er innkalling til Velferdstingets møte 29. april 2024 klokken 16.30. 

Møtet finner sted i Pilestredet 32, Andrea Arntzens hus, rom N020.025 

Denne innkallingen sendes ut til alle valgte representanter fra lærestedene. 

Det er møteplikt i Velferdstinget, og dersom du ikke kan møte må du selv varsle ansvarlig for din 

lærestedsgruppering eller fraksjon for å finne vara. I tillegg må du varsle Velferdstingets administrasjon, 

hvis du ikke kan møte og din vara stiller i stedet for deg. 

Representanter valgt via valgforsamlingen må ved forfall ta kontakt med samarbeidsansvarlig for å finne 

vara.

mailto:adm@studentvelferd.no
mailto:sam@studentvelferd.no
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FORKORTELSER 

AU, VTAU: Arbeidsutvalget 

AL: A-lista 

BI: Handelshøyskolen BI 

BISO Oslo: BI studentorganisasjon Oslo 

DMI: De mindre utdanningsinstitusjonene 

DNS: Det Norske Studentersamfund 

ESN: Erasmus Student Network 

GL: Grønn liste 

HS: Hovedstyret 

KK: Velferdstingets kontrollkomité 

KS: Velferdstingets Kulturstyre 

LL: Liberal liste 

SiO MD: SiO Mat & Drikke 

MF: MF vitenskapelige høyskole 

UiO: Universitetet i Oslo 

NSKI: NSKI høgskole  

NSO: Norsk studentorganisasjon  

ONF: Organisasjonen for norske fagskoler 

ONH: Oslo Nye Høyskole 

OSI: Oslostudentenes idrettsklubb 

OsloMet: OsloMet – storbyuniversitetet 

PHS: Politihøgskolen 

RL: Realisten 

SH: Studenthovedstaden 

SiO: Studentsamskipnaden SiO 

SP-OsloMet: Studentparlamentet ved OsloMet 

SP-UiO: Studentparlamentet ved UiO 

VA: Venstrealliansen 

VID: VID Vitenskapelige høgskole 

VK: Velferdstingets valgkomite 

VT, VTOA: Velferdstinget (i Oslo og Akershus) 

VT-GAT: Velferdstinget i Gjøvik, Ålesund og 

Trondheim 

StudFest. Studentfrivillighetskonferansen 

ViN: Velferdstingene i Norge  

SO23: St. Olavs Gate 23 

KD: Kunnskapsdepartementet 

SHoT: Studentenes helse- og trivselsundersøkelse 

SKO: Studentunionen Kristiania Oslo
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DAGSORDEN OG KJØREPLAN 

 

Tid Saksnr. Saker Type sak Kategori 

16:30  Matservering   

17:00  Offisiell møtestart   

 038-24/04 Valg av ordstyrer og protokollfører Vedtakssak Møtekonstituering 

 039-24/04 Godkjenning av innkalling Vedtakssak Møtekonstituering 

 040-24/04 Godkjenning av dagsorden og 

kjøreplan 

Vedtakssak Møtekonstituering 

 041-24/04 Godkjenning av protokoll Vedtakssak Møtekonstituering 

 042-24/04 Arbeidsutvalgets orientering Orienteringssak Orienteringer 

 043-24/04 Hovedstyrets orientering Orienteringssak Orienteringer 

 044-24/04 Andre orienteringer Orienteringssak Orienteringer 

 045-24/04 Faddervakt høst 2024 Orienteringssak Orienteringer 

17:40 Pause 10 min 

17:50 046-24/04 Foretaksstrategi SiO Diskusjonssak Organisasjon 

18:20 047-24/04 Skolering: Semesteravgiftsmidlene Orienteringssak Orienteringer 

18:30 Pause 10 min 

18:40 048-24/04 Søknad om tilskuddsramme 2025 Vedtakssak Økonomi 

19:30 049-24/04 Innspill til handlingsplan for 2024-

2025 

Diskusjonssak Organisasjon 

19:50 Pause 10 min 

20:00 050-24/04 Høringssvar: Kontraktslengde og 

oppsigelsesvern i boligleieforhold 

Vedtakssak Politikk 

20:45 051-24/04 Innstille på vedtektsendringer SiO 

Barnehage 

Vedtakssak Organisasjon 

21:05 Pause 10 min 

21:15 052-24/04 Resolusjon: Kollektivtransport som 

ivaretar studentenes behov. 

Vedtakssak Politikk 

21:30 053-24/04 Resolusjon: Målrettede tiltak for 

større inntjening og tilbudsutvikling i 

SiO MD. 

Vedtakssak Politikk 

21:45 054-24/04 Eventuelt  Eventuelt 

21:50  Møtekritikk   

22:00  Møteslutt og møtebrus   
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VALG AV ORDSTYRER OG PROTOKOLLFØRER 1 

Saksnummer 038-24/04 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 2 

Forslag til ordstyrer og protokollfører vedtas. 3 

Forslag til vedtak: 4 

Ordstyrer: Ola Gimse Estenstad og Johannes Saastad 5 

Protokollfører: Henriette Seim  6 
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GODKJENNING AV INNKALLING 7 

Saksnummer 039-24/03 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 8 

Innkallingen godkjennes. 9 

Forslag til vedtak: 10 

Innkallingen godkjennes med de merknader som fremkommer på møtet.  11 
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GODKJENNING AV DAGSORDEN OG KJØREPLAN 12 

Saksnummer 040-24/03 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 13 

Dagsorden og kjøreplan godkjennes. 14 

Forslag til vedtak: 15 

Dagsorden og kjøreplan vedtas med de endringer som fremkommer på møtet.  16 
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GODKJENNING AV PROTOKOLL 17 

Saksnummer 041-24/03 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 18 

Ingen innstilling. Det er kontrollkomiteen som innstiller på godkjenning av protokoll. 19 

Forslag til vedtak: 20 

Protokollen godkjennes med de merknader som fremkommer på møtet. 21 

SAKSOPPLYSNINGER 22 

Protokollen finnes på https://www.studentvelferd.no/vt-dokumenter/sakspapirer/.  23 

https://www.studentvelferd.no/vt-dokumenter/sakspapirer/
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ARBEIDSUTVALGETS ORIENTERING 24 

Saksnummer 042-24/04 

Type sak Orienteringssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget  

Vedlegg 

Arbeidsutvalgets innstilling: 25 

Saken tas til orientering. 26 

Forslag til vedtak: 27 

Det fattes ikke vedtak i orienteringssaker. 28 

SAKSOPPLYSNINGER 29 

Denne orienteringen tar for seg arbeidsutvalgets aktivitet fra og med 12.03.2024 til og med 15.04.2024. 30 

Perioden fra 16.04.2024 til og med 29.04.2024 vil det orienteres muntlig om under møtet. Medieloggen ligger 31 

her. 32 

Oppfølging av institusjoner 33 

Siden sist har medlemmer av arbeidsutvalget deltatt på møter hos ulike institusjoner. Dette har blant annet 34 

vært hos studentdemokratiene til UiO, MF, Politihøyskolen og BI. Vi er også invitert til Kristiania sin 35 

generalforsamling den 17. april. 36 

Valgkampanje 37 

Arbeidsutvalget har utformet en kampanje i sosiale medier, som skal oppfordre studenter til å stille til valg. 38 

Den består av såkalte «reels» som publiseres på vår Instagram-bruker to ganger i uken, frem til fristen for å 39 

bli vurdert av valgkomiteen går ut. Det har per dags dato blitt publisert tre slike videoer, og vi merker til stadig 40 

økende trafikk på Instagram-siden vår. 41 

Omvisning og politisk samtale på Stortinget 42 

Den 15. mars var arbeidsutvalget m.fl. på besøk og omvisning på Stortinget med stortingsvararepresentant 43 

Agnes Viljugrein. Vi løftet våre prioriteringer til stortingsvalgprogrammene med blant annet studiestøtte, 44 

studentboligbygging og studentenes helsetilbud. Agnes fortalte om sitt arbeid i utenriks- og forsvarskomiteen 45 

med Russland-Ukraina konflikten og Israel-Palestina konflikten. Vi fikk også løftet Velferdstingets 46 

prioriteringer opp mot stortingsvalget 2025. Agnes tok med seg våre innspill til programarbeidet til 47 

Arbeiderpartiet. 48 

Rapport om studiestøttens kjøpekraft 49 

Arbeidsutvalget deltok på lansering av rapport om studiestøttens kjøpekraft. Mye av det som kom fram er i 50 

stor grad allerede argumenter studentbevegelsen har brukt, blant annet at studenter har svakere kjøpekraft 51 

https://www.studentvelferd.no/vt-i-media/
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nå enn før og at studentene bruker en større andel av sitt budsjett på boutgifter enn befolkningen forøvrig. 52 

Arbeidsutvalget ser videre på hvordan vi skal benytte denne rapporten politisk. 53 

Møte med byråd for kultur og næring 54 

I møte med byråd for kultur og næring ble det snakket om «tak over hodet»-garanti, studenthus og status på 55 

studentmeldingen. SiO og kommunen er i dialog om hvordan en «tak over hodet»-garanti kan videreføres og 56 

utvikles. Byråden ble orientert om nedskalering av studenthusprosjektet og så snart SiO er ferdig med 57 

utredning skal byråden og byrådsavdelingen orienteres og en form for søknad vil sendes. Når det gjelder 58 

studentmeldingen antas oppstart etter sommeren. 59 

Samarbeid med ViN 60 

Velferdstingene i Norge (ViN) har samarbeidet opp mot Norsk studentorganisasjons landsmøte for å få inn 61 

et punkt om studentidretten og samarbeid med Norges studentidrettsforbund på handlingsplanen. Det ble 62 

ikke fullt gjennomslag, men forslaget ble delvis ivaretatt i den vedtatte handlingsplanen med punktet «Jobbe 63 

for å bedre studenters fysiske og psykososiale rammer gjennom tilgjengelige velferdstilbud av god kvalitet, 64 

herunder styrke studentidretten og helsetilbudet». Arbeidsutvalget har også dialog med velferdsansvarlig 65 

ved Studenttinget ved NMBU for å se hvordan vi kan samarbeide opp mot Akershus fylkeskommune. 66 

Studentboliger 67 

Møte med byråd for byutvikling i Oslo 68 

Leder møtte, sammen med SiO, byråd for byutvikling vedrørende samarbeid for å bygge flere studentboliger 69 

i Oslo. Oslo kommune kan ikke påvirke tilskuddssatsen for studentboliger, derfor løftet leder behovet for at 70 

Oslo kommune budsjetterer for tap i eiendomsverdi og ser på rettet salg av tomter til SiO til under 71 

markedspris som kommunens måte å gi tilskudd på. Det opplevdes som vilje fra byrådets side til å se på 72 

mulighetene for rettet salg til under markedspris, men dette må følges opp i samarbeid med SiO. Byråd for 73 

byutvikling deler synet om at flere studentboliger kan bidra til å frigjøre mange andre boliger i Oslo og dermed 74 

dempe presset på boligmarkedet. 75 

Lillestrøm studentby og tilskuddstilsagn 76 

I sammenheng med at SiO brukte den siste muligheten (i år var siste år Lillestrøm Studentby kvalifiserte til 77 

tilskudd) til å søke om statstilskudd for Lillestrøm studentby, fikk Velferdstinget tidligere i år publisert et 78 

leserinnlegg om dette. Det har blitt arbeidet i kulissene sammen med SiO og Lillestrøm kommune i etterkant 79 

for å få gjennomslag for dette. SiO fikk fullt tilsagn på søknaden sin, inkludert for Lillestrøm studentby. Dette 80 

betyr at studentene som bor i Lillestrøm studentby vil få senket husleien. Gjennomslaget er delt i sosiale 81 

medier. 82 

Informasjonsmøte med Leieboerforeningen 83 

Leder var i et åpent møte med flere organisasjoner som representerer ulike grupper leietakere. Møtet var i 84 

regi av Leieboerforeningen vedrørende høringen til husleielovutvalgets delrapport om kontraktslengde og 85 

oppsigelsesvern. Leieboerforeningen løftet et stort behov for at organisasjoner og enkeltpersoner løfter 86 

leietakeres perspektiver i denne høringen. Leieboerforeningen åpnet også for å lage utkast til et felles 87 

leserinnlegg om høringen, som kunne signeres av flere organisasjoner for å stå samlet. Arbeidsutvalget vil 88 

vurdere å signere ut fra dets innhold og de vedtak Velferdstinget gjør under sak om høringssvar. Om vedtatt 89 
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høringssvar ikke samsvarer med Leieboerforeningens utkast til felles leserinnlegg, kan Velferdstinget 90 

utarbeide en egen medieuttalelse ut fra vedtatte høringssvar.  91 
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HOVEDSTYRETS ORIENTERING 92 

Saksnummer 043-24/04 

Type sak Orienteringssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 93 

Saken tas til orientering. 94 

Forslag til vedtak: 95 

Saken tas til orientering. 96 

SAKSOPPLYSNINGER 97 

Kjære Velferdsting! 98 

Under følger en orientering fra SiO-HS om tiden siden sist VT. Den vil utdypes muntlig i møtet. 99 

1. Hva skjer i SiO for tiden: (a) Hva har styreleder gjort og (b) generelt om drift. 100 

a. Hva har styreleder gjort: 101 

i. Møte med studentdemokratiet på MF og PHS 102 

ii. Jobbet med å involvere VT i SiO-strategi 103 

iii. Nestleder/VTAU-leder har møtt «studentbyråd» 104 

iv. Styreleder/VTAU-leder har møtt byråd for næring og utvikling 105 

v. Tett oppfølging av St. Olavs gate 23/Studenthus-saken. 106 

b. Generelt om drift: 107 

i. SiO fikk i mars tilsagn om 324 millioner i tilskudd fra regjeringen til byggingen av totalt 818 108 

studentboliger! 109 

ii. SiO hadde et underskudd for 2023 på 48 millioner kroner 110 

1. Skyldes nedskriving av verdi på St. Olavs gate 23 (SO23). 111 

2. Markedet for næringseiendom i Oslo har utviklet seg dårlig det siste året. 112 

3. I SiOs regnskap må vi gjøre vurderinger på hva eiendelene våre er verdt, i samarbeid med 113 

revisor. 114 

4. Verdivurderingen av SO23 har gått ned for 2023  115 

5. I seg selv ikke dramatisk, sier mest om hvordan markedet for næringseiendom er nå. 116 

6. Viktig å understreke: SiOs økonomi er bunnsolid, og underskuddet går ikke ut over SiOs 117 

tjenestetilbud – underskuddet er ikke penger «tatt fra banken», men skyldes altså en 118 

vurdering av verdien på en eiendel. 119 
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iii. Driften av tjenesteområder som f.eks. Bolig, Mat & Drikke, Athletica, Helse og Foreninger har vært 120 

stabil og leverer gode resultater i denne perioden. Ingen større utfordringer eller noe unormalt å 121 

rapportere om. 122 

2. Hvilke saker har Hovedstyret jobbet med i det siste? 123 

i. SO23 (ikke behandlet i styret når dette skrives, 19.04. Behandles på styremøte 24.04) 124 

ii. Bærekraft i SiO og i nye byggeprosjekter 125 

iii. Årsregnskap og årsberetning for 2023 er vedtatt og publisert – ta gjerne en titt hvis du er 126 

interessert! 127 

iv. Strategi – administrasjonen spør om råd og innspill underveis 128 

v. Risikovurdering 129 

3. Hvilke saker skal Hovedstyret jobbe med fremover? 130 

i. Strategi 131 

ii. Oppfølging av de mindre lærestedene  132 

iii. Tilpasse driften av SiO til endringer i studenthverdagen og samfunnet 133 

4. Annet 134 

i. Det er viktig for meg at disse orienteringene oppleves som relevante for dere i VT! Husk derfor å 135 

sende inn spørsmål og innspill som dere vil skal tas opp i SiO-HS sin orientering! Link: 136 

https://forms.office.com/e/iVFQ4SWqbp 137 

5. Oppfølging på innsendte spørsmål fra VT-representanter 138 

i. Spørsmål om hvor mange studenter fra OsloMet vs. andre institusjoner som benytter seg av SiO-139 

tjenestene. Se figurer under. Øvrige tjenesteområder finnes det ikke statistikk for per nå.  140 

 

https://forms.office.com/e/iVFQ4SWqbp
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ANDRE ORIENTERINGER 141 

Saksnummer 044-24/04 

Type sak Orienteringssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 142 

Saken tas til orientering. 143 

Forslag til vedtak: 144 

Saken tas til orientering. 145 

KULTURSTYRET 146 

Oversikt over tildelengene så langt i 2024 147 

Møte dato  Antall søknader Summen søkt  Tildelt  

21.01.2024 35 1 545 697,00 kr 762 230,00 kr 

13.02.2024 26 526 971,00 kr 307 199,00 kr 

28.02.2024 23 605 176,00 kr 371 396,00 kr 

20.03.2024 23 1 154 985,00 kr 575 930,00 kr 

24.04.2024 23 523 611,00 kr 

 

Summen  84 4 356 440,00 kr 2 016 755,00 kr 

 

Neste møte er 24. April.   148 
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UNIVERSITAS 149 

Kjære Velferdstinget! 150 

Universitas går i en ny og spennende retning. Nylig har vi hatt 2 ansettelsesrunder der vi har fått inn noen 151 

ferske hoder i redaksjonen. Vi har også vært heldige og funnet en ny daglig leder som deler visjonen og 152 

målene til avisa. Hun er i hennes opplæringsfase nå og håper at hun trives hos oss. 153 

Når det kommer til det administrative så vil vi fremover jobbe med økonomien til Universitas og den nye 154 

budsjettet, samt forberedelser til søknaden vi kommer til å sende ut for behandling i oktober. 155 

RADIO NOVA 156 

Det foreligger ingen skriftlig orientering. 157 

VALGKOMITEEN 158 

 Det foreligger ingen skriftlig orientering. 159 

ARGUMENT 160 

Vellykket slippfest  161 

Siden sist orientering har vi gjennomført en vellykket slippfest for Moral-utgaven med livepod fra Radio Nova 162 

på Kampen Bistro. Vi fikk spart inn en del på gratis lokale og snacks, uten at det gikk utover innholdet og 163 

kvaliteten på arrangementet. Det kom rundt 20 stk utenfor redaksjonen.  164 

Lansering av podcast og liveshow på Novafest  165 

I mars lanserte vi første episode av Argument sin nye podcast i samarbeid med RadioNova. Fremover vil vi 166 

slippe flere episoder, særlig i forbindelse med de ulike utgavene. I tillegg har vi blitt invitert til å delta på 167 

Novafest, og kommer til å stille med liveshow her.  168 

Ny utgave på vei  169 

Ny utgave er på vei, og vi har fått inn mange tekster til både tema (utepils) og de andre seksjonene. Det viser 170 

at det hjelper at vi er mer tilstede på sosiale medier, chateau neuf og ellers - noe vi er veldig glad for da det 171 

gjør arbeidet som redaktører enklere.  172 

Søkt flere støtteordninger til skriveworkshopserie og slippfest  173 

Argument er for tiden full gang med å planlegge flere skriveworkshops, neste utgave og 174 

slippfest/sommeravslutning i forbindelse med denne. Vi har søkt om ekstra tilskudd fra Fritt Ord i forbindelse 175 

med en ny skrivekursserie. I tillegg er vi i gang med å søke UiOs aktivitetsmidler der vi vil søke om midler til 176 



  

 

 

 
19 

neste slippfest. Vi ønsker å arrangere utekino og sommeravslutning i forbindelse med neste utgave, og søker 177 

om støtte til å gjennomføre dette i samarbeid med Cinema Neuf.  178 

Økonomien og budsjettet er i rute, da vi har klart å spare inn på forrige slippfest og trykk. Likevel er vi 179 

avhengig av å få innvilget denne støtten for å kunne gjennomføre slippfestarrangement da det er utenfor 180 

budsjettet. I tillegg vil det være en sikkerhet for oss med ekstra støtte, da vi gikk med underskudd i fjor.  181 

Ny naturvitenskapelig redaktør 182 

Vi har fått ny naturvitenskapelig redaktør - Leandros de Jonge!  183 

DET NORSKE STUDENTERSAMFUND 184 

Formål og virksomhet.. 185 

Det Norske Studentersamfund skal være et sted hvor alle Oslos studenter kan føle tilhørighet eierskap. Siden 186 

tildelingsmøtet i høst, som er forrige gang Studentersamfundet orienterte til Velferdstinget, har det skjedd 187 

mye i organisasjonen. Debattene, som en gang var perlen av Samfundet, er endelig tilbake etter mange års 188 

opphold. I samarbeid med NRK og Velferdstinget avholdt vi Oslos største valgdebatt, vi fikk, i samarbeid med 189 

Agenda, utenriksminister Anniken Huitfeldt til Studentfestivalen under fadderuka for å samtale med de nye 190 

studentene om Norges utenrikspolitikk, og Galleriet har vært både tomt og fullstappet i øvrige debatter dette 191 

semesteret. 192 

Frivilligheten på Chateau Neuf er i økning. Barutvalget Tappetårnet bemanner nå BokCafeen (i andre etage) 193 

fire ganger i uken, og har som mål å øke det til seks i løpet av et år. Styret for Studentfestivalen i Oslo (STUDiO) 194 

ble valgt før jul og er godt i gang med planleggingen av fadderuken på Chateau Neuf. 195 

Det merkes at det er et godt driv i organisasjonen. Vinden er i seilene og vi har gått fra å være i en situasjon 196 

hvor vi må lete etter eksterne foreninger for å fylle lokalene våre, til å nå være fullbooket ut semesteret. Vi 197 

fyller nå også opp kontorene med nye studentforeninger. Siden nyttår har vi fått inn to, og det er allerede 198 

fem til som skal inn. 199 

Flere utvalg har blitt opprettet nylig; men viktigst av alt: Silent Disco er tilbake. 200 

Vi har også omorganisert foreningen til å ha en egen økonomiansvarlig, noe som har hatt en betraktelig 201 

påvirkning på effektiviteten av den økonomiste styringen i foreningen er. 202 

Våre ambisjoner for videre utvikling sikter høyt, noe det for så vidt alltid har gjort, men nå virker det som vi 203 

har den massen av frivillige og den viljen som trengs for å gjennomføre det.   204 
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FADDERVAKT HØST 2024 205 

Saksnummer 045-24/04 

Type sak Orienteringssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Oliwia Skowron 

Vedlegg  

  

Arbeidsutvalgets innstilling: 206 

Saken tas til orientering. 207 

Forslag til vedtak: 208 

Det fattes ikke vedtak i orienteringssaker. 209 

SAKSOPPLYSNINGER 210 

Faddervakt er et initiativ fra Velferdstinget i Oslo og Akershus, UiO, OsloMet, BI, Kristiania og SiO. Målet er å 211 

bidra til at studiestart blir en fin opplevelse for studentene, med en varm velkomst og trygge, gode rammer. 212 

Annbjørg Pasteur Stø fra SiO Foreninger er invitert inn i dag for å gi en orientering om faddervakt, og hvordan 213 

Velferdstinget kan bidra til dette prosjektet.   214 
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FORETAKSSTRATEGI SIO 215 

Saksnummer 046-24/04 

Type sak Diskusjonssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Karl Magnus NCD Nyeng 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 216 

Saken tas til orientering. 217 

Forslag til vedtak: 218 

Det fattes ikke vedtak i diskusjonssaker. 219 

SAKSOPPLYSNINGER 220 

Studentsamskipnaden SiO arbeider med ny foretaksstrategi for perioden 2025–2030. Velferdstinget har gitt 221 

uttrykk for, særlig gjennom handlingsplanen, at det er ønskelig å ha mer innsyn i SiOs drift. Både 222 

administrasjonen og styreleder i SiO ser det som naturlig at Velferdstingets representanter får anledning til 223 

å gi innspill i strategiprosessen. Administrerende direktør i SiO vil presentere strategiprosessen og trekke 224 

fram noen områder hvor de særskilt ønsker å høre Velferdstingets representanter sine meninger om 225 

retningen for SiO i perioden 2025–2030. Det åpnes også for generelle spørsmål og innspill til strategien og 226 

strategiprosessen.  227 
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SKOLERING: SEMESTERAVGIFTSMIDLENE 228 

Saksnummer 047-24/04 

Type sak Orienteringssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Karl Magnus NCD Nyeng 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 229 

Velferdstinget tar saken til orientering. 230 

Forslag til vedtak: 231 

Det fattes ikke vedtak i orienteringssaker. 232 

SAKSOPPLYSNINGER 233 

Under marsmøtet fikk arbeidsutvalget inntrykk av at Velferdstingets representanter hadde behov for en 234 

innføring i hvordan semesteravgiften disponeres. En slik innføring hadde vært nyttig i forkant av behandling 235 

av semesteravgiftsprioriteringene, men anses som like nyttig i forkant av behandling av sak 048-24/04 Søknad 236 

om tilskuddsramme fra SiO. Administrerende direktør i SiO, Andreas B. Eskelund, er derfor invitert til å holde 237 

en presentasjon om semesteravgiftsmidlene og hva de brukes, og ikke, brukes til.  238 
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SØKNAD OM TILSKUDDSRAMME FRA SIO 239 

Saksnummer 048-24/04 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Hanne A. Hugem 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 240 

Arbeidsutvalget innstiller på at forslag 2 og 4 vedtas. 241 

Forslag til vedtak: 242 

1. Velferdstinget vedtar å søke om en tilskuddsramme på 20,4 MNOK 243 

2. Velferdstinget vedtar å søke om en tilskuddsramme på 22 MNOK 244 

3. Velferdstinget vedtar å søke om en tilskuddsramme på 23,3 MNOK 245 

4. Arbeidsutvalget gis fullmakt til å utforme og sende inn søknad om budsjettramme til SiO 246 

SAKSOPPLYSNINGER 247 

Hvert semester betaler alle studenter tilknyttet SiO inn en fast sum som semesteravgift. Denne ligger nå på 248 

690 kroner, og totalt er semesteravgiftsinntektene på 98,6 MNOK. Av disse pengene går rundt halvparten til 249 

SiO Helse, mens den andre halvparten går til andre tjenesteområder i SiO, kontingenten til Norsk 250 

studentorganisasjon (NSO) og tilskudd til Velferdstinget. For å gi en god oversikt er det et bilde vedlagt av et 251 

kakediagram av hvordan semesteravgiftsmidlene ble fordelt i 2023:  252 
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Tilskuddet som går til Velferdstinget blir igjen fordelt til større studentforeninger og –medier, Kulturstyret og 253 

Velferdstingets eget driftsbudsjett på tildelingsmøte hver oktober. Fristen for å søke SiO om tilskudd er 1. juni, men 254 

fristen for å søke til tildelingsprosessen er etter sommer. Derfor har nestleder tatt kontakt med alle 255 

søkerorganisasjoner for å bekrefte summen som er i deres langtidsbudsjett eller innhente en ny søknadssum 256 

som de anslår de søker for 2025. For nye søkerorganisasjoner er fristen 30. april for å levere en kvalifiserende 257 

søknad. Ingen organisasjoner har gjort dette i nyere tider og vi anslår at det er liten sannsynlighet for at noen 258 

benytter seg av denne muligheten i år. Driftsbudsjettet til Velferdstinget er inkludert i summen vi søker fra 259 

SiO, men vedtas av Velferdstinget uavhengig av denne saken. 260 

Arbeidsutvalgets vurdering 261 

De siste årene har det vært hard kamp om kroner av semesteravgiften. Under koronapandemien ble det 262 

opprettet tilskuddspakker for å hjelpe studentorganisasjonene. Disse tilskuddspakkene er nå borte, men det 263 

økonomiske behovet for å fortsette (gjen)oppbyggingen av organisasjonene er fortsatt til stede. Vi 264 

anerkjenner også at de generelle kostandene i samfunnet har økt. 265 

Søknaden må speile hvordan Velferdstinget ønsker å prioritere midler til de store studentorganisasjonene, 266 

Kulturstyret og Velferdstingets driftsbudsjett, opp mot resten av SiO sitt budsjett. Arbeidsutvalget vil at 267 

tilskuddsrammen skal være så høy som mulig, men ønsker også at vi skal ha en sterk studentsamskipnad, og 268 

har derfor valgt å prioritere en søknadssum midt imellom. Vi oppfordrer Velferdstinget til å se dette i 269 

sammenheng med tidligere presentasjon om semesteravgiftsmidler bruk i SiO og vedtatte prioriteringer fra 270 

marsmøte. 271 

For 2024 fikk man en økning på 11,4 % fra sum bevilget for 2023, som var et løft på 6,7 % over KPI regnet fra 272 

januar til januar. Dette ga alle søkerorganisasjoner mulighet til å få et større løft, og alle søkerorganisasjoner 273 

fikk tildelt en større sum for 2024 gjennom tildelingsprosessen. Allikevel har søkere igjen oppgitt en sum på 274 

søknadsbeløp som krever en økning på 19,3 % fra tildelt sum i 2024 til 2025. Dette er en stor økning, og er 275 

forslag nummer 3 til vedtak som arbeidsutvalget ikke har valgt å innstille på grunnet en total vurdering av 276 

søknadssummene. De oppgitte søknadssummene er mye høyere enn hva de ble tildelt til budsjett 2024. 277 

Arbeidsutvalget ser det ikke som realistisk at alle søknadene blir innvilget full søknadssum. Dersom man kun 278 

skulle gått etter KPI (4,7 %) ville Velferdstingets søknadssum til SiO blitt 20,4 MNOK. Denne summen er etter 279 

arbeidsutvalgets mening for lav til å gi mulighet for en reell økning for studentorganisasjonene i 2025. Dette 280 

er bakgrunnen for foreslått vedtak nummer 1 og 3, som arbeidsutvalget ikke har valgt å innstille på. 281 

Forslagene er trukket fram for å vise at det er flere alternativer. 282 

Arbeidsutvalget har valgt å innstille på å vedta forslag 2 som er å søke 22 MNOK av SiO, som innebærer en 283 

økning på litt under 13 % fra fjorårets tildelte sum. Arbeidsutvalget ser det også i år hensiktsmessig å øke 284 

søknadssummen over KPI. Velferdstinget sitt driftsbudsjett er også inkludert i denne søknaden. Denne potten 285 

har økt som følger av at vi ikke søkte om økt støtte fra 2023 til 2024 for å gi studentorganisasjonene mer, 286 

fordi vi hadde en høy egenkapital som vi ønsker å bygge ned. Summen er økt med tanke på at det ikke ble 287 

innvilget mer for 2024, lønnsjustering og som følge av at vi ikke kan budsjettere med å gå såpass i underskudd 288 

hvert år. I tillegg ønsker arbeidsutvalget at alle søkere skal kunne få en reell økning. Arbeidsutvalget tror dette 289 

er et fint mellomnivå, som vil gi store summer til tjenesteområdene i SiO som er avhengig av 290 

semesteravgiftsmidlene samtidig som dette gir et reelt løft til søkerorganisasjonene. 291 
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Oversikt over fjorårets tildeling og forespeilet søkesum for 2024.  292 

Studentmedier Hva de søkte om for 

2024 

Hva de fikk for 2024 Hvor mye det 

forespeiles at det bes 

om for 2025 

Argument 390 000 380 000 400 000 

Radio Nova 2 300 000 2 265 000 2 400 000 

Universitas 3 600 000 3 400 000 3 816 000 

 

Studentkulturen 

DNS 2 025 000 2 015 000 3 000 000 

JURK 420 000 420 000 445 000 

Jussbuss 420 000 420 000 445 000 

    

Studentidrett 

BI Athletics 1 200 000 740 000 1 260 000 

OSI 2 350 000 2 320 000 2 600 000 

 

Kulturstyret 3 700 000 3 840 000 4 700 0000 

 

Velferdstinget 3 700 000 3 700 000 4 200 000 

 

Sum 20 105 000 19 500 000 23 266 000 
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INNSPILL TIL HANDLINGSPLAN 2024/2025 293 

Saksnummer 049-24/04 

Type sak Diskusjonssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Oliwia Skowron 

Vedlegg Handlingsplan for 2023/2024 

Arbeidsutvalgets innstilling: 294 

Det fattes ikke vedtak i diskusjonssaker. 295 

Forslag til vedtak: 296 

Det fattes ikke vedtak i diskusjonssaker. 297 

SAKSOPPLYSNINGER 298 

Handlingsplanen er Velferdstingets bestilling til arbeidsutvalget og det mest førende dokumentet for hva 299 

arbeidsutvalget prioriterer å jobbe med politisk og organisatorisk i sin periode. Handlingsplanen vedtas på 300 

Velferdstingets vårvalgmøte, jf. § 3-4 i vedtektene. Den 3. juni skal det vedtas en ny handlingsplan for perioden 301 

2024/2025, og arbeidsutvalget ønsker derfor innspill til innholdet i planen. 302 

Handlingsplanen for perioden 2023/2024 er skrevet mer konkret enn tidligere år, blant annet ved å skille på 303 

organisatoriske og politiske punkter. Det er noe som har gjort det enklere for arbeidsutvalget å gjennomføre 304 

planen punkt for punkt. Det er i tillegg noen punkter på planen som er et kontinuerlig arbeid gjennom hele 305 

AU-perioden, og som vi mest sannsynlig ikke får fullført i løpet av dette året. For status på handlingsplan 306 

henviser arbeidsutvalget til halvårsrapporten, som ble lagt frem under vårseminaret den 3. februar.  307 

Vi ønsker derfor at dere blant annet skal diskutere hvor lang den neste handlingsplanen bør være og hva den 308 

burde inneholde. Arbeidsutvalget tar med seg disse innspillene i utarbeidelsen av forslag til handlingsplan 309 

som dere skal diskutere og vedta på møtet 3. juni. 310 

Arbeidsutvalget foreslår følgende diskusjonspunkter: 311 

• Hvilke prioriteringer burde handlingsplanen inneholde? 312 

• I hvilken grad skal vi prioritere nasjonale utfordringer når vi er et lokalt organ? 313 

• Hvordan skal vi balansere Oslo og Lillestrøm kommune? 314 

• Hvor lang skal handlingsplanen være? 315 

• Skal vi fortsette med den utformingen handlingsplanen har i dag? 316 

• Skal den ha åpne punkter eller konkrete punkter?  317 
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HØRINGSSVAR ENDRINGER I HUSLEIELOVEN 318 

Saksnummer 050-24/04 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Hans-Markus Jensvold Kverneng 

Vedlegg Høringssvar – Kontraktslengde og oppsigelsesvern i boligleieforhold 

Arbeidsutvalgets innstilling: 319 

Arbeidsutvalget innstiller på at forslag 1 og 2 vedtas. 320 

Forslag til vedtak: 321 

1. Velferdstinget vedtar høringsinnspillet med de endringer som kommer frem på møtet. 322 

2. Arbeidsutvalget får fullmakt til å renskrive dokumentet med de endringer som kommer frem på 323 

møtet. 324 

SAKSOPPLYSNINGER 325 

Husleielovutvalget som regjeringen har satt ned, har lagt ut forslag til å endre husleieloven på høring. På 326 

bakgrunn av dette ønsker arbeidsutvalget å gi svar på høringen. Høringen finner du her. 327 

Velferdstinget har dessverre ikke politikk som dekker alle områdene, og vi har derfor valgt å ta dette opp som 328 

sak. Frist for å sende inn høringssvar er dagen etter dette VT-møtet, den 30. april. 329 

Arbeidsutvalget har skrevet forslag til høringssvar på de punktene vi ser på som relevante for oss å 330 

kommentere på. Arbeidsutvalgets forslag støtter gjennomgående leietagers rettigheter, og tar studentenes 331 

hverdag og situasjon i betraktning. Forslaget til høringssvar kan anses som en motvekt til innkomne svar fra 332 

utleiere, da de i mindre grad peker på leietagers rettigheter. Du kan finne alle høringssvar på samme lenke 333 

som over. 334 

Tabellen under er lagt ved for å gi en oversikt over hvilke sider i høringsnotatet høringssvaret refererer til. 335 

https://www.regjeringen.no/no/dokumenter/kontraktslengde-og-oppsigelsesvern-i-boligleieforhold/id3022719/
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Kapittel Hva det handler om Utkast 

til ny lov 

Forklarende 

tilrådning 

14.9 
Utvalgets tilrådning om tidsbestemte avtaler 143 75 

15.8  
Utvalgets tilrådning om minstetid i leiekontrakter 143 83 

16.15 
Utvalgets tilrådning om retten til å forlenge en tidsbestemt leieavtale 144 97 

17.6 
Utvalgets tilrådninger om regler om oppsigelse 145 110 

18.9 
Utvalgets tilrådning om oppsigelsesfrist og bindingstid 145 114 

19.5 
Utvalgets tilrådning om særregler om kontraktslengde og oppsigelse for 

visse boligleieforhold (unntak for bl.a. studentboliger) 

147 123 

22/23 
Lovutkast – forslag til endringer i husleieloven 142 129 

Hva er gjengs leie? Utdrag fra rapporten, side 72: 336 

Gjengs leie er et gjennomsnitt av leien i alle løpende leieforhold som gjelder lignende husrom leid ut på 337 

lignende vilkår. Vanligvis ligger gjengs leie noe lavere enn markedsleien for nye leieforhold. Tidsbestemte 338 

leieavtaler er ofte forbundet med høyere leiepris, noe som enten betyr at markedsleien ligger høyere enn 339 

gjengs leie, eller at utleiere med tidsubestemte avtaler i mindre grad justerer leien underveis i leieforholdet 340 

enn utleiere med tidsbestemte kontrakter.  341 
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INNSTILLE PÅ VEDTEKTSENDRINGER I SIO BARNEHAGE 342 

Saksnummer 051-24/04 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Oliwia Skowron 

Vedlegg Vedtekter i SiO Barnehage 

Arbeidsutvalgets innstilling: 343 

Arbeidsutvalget innstiller på at alle forslag innstilles vedtatt. 344 

Forslag til vedtak: 345 

Velferdstinget vedtar innstillingene til vedtektsendringene i SiO Barnehage. 346 

SAKSOPPLYSNINGER 347 

Det er hovedstyret i SiO som vedtar endringer i SiO Barnehages vedtekter, men Velferdstinget har rett til å 348 

innstille på disse. I denne omgangen løftes ikke hele vedtektene til revidering, men SiO Barnehage har løftet 349 

tre vedtektsendringer de anser som nødvendige. Alle vedtektsendringene går på § 4 som omhandler opptak. 350 

Arbeidsutvalget har vurdert det dithen at alle de tre endringsforslagene kan innstilles vedtatt.  351 
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ENDRINGSFORSLAG 352 

Forslag nr. 1 

Dokument Vedtekter SiO Barnehage Linje 21–27 

Levert av SiO Barnehage Type Tillegg 

051-24/04 Innstille på vedtektsendringer i SiO Barnehage 

Opprinnelig 

tekst 

Opptaksmyndighet 

Tildeling av barnehageplass skjer etter rutiner utarbeidet av Oslo 

kommune ved bydel xxx som følge av at SiO Barnehage er med i 

Samordna opptaksprosess (Lov om barnehager §12). Kommunen er også 

klageinstans ved avslag på søknad. SiO Barnehage praktiserer også 

løpende opptak av barn. Barnet beholder barnehageplass til skolestart.   

Det er styrer i barnehagen som foretar det formelle opptaket. 

Ny tekst 

Opptaksmyndighet 

Tildeling av barnehageplass skjer etter rutiner utarbeidet av Oslo 

kommune ved bydel xxx som følge av at SiO Barnehage er med i 

Samordna opptaksprosess (Lov om barnehager §12). Kommunen er også 

klageinstans ved avslag på søknad. SiO Barnehage praktiserer også 

løpende opptak av barn. Barnet beholder barnehageplass til skolestart.  

Barn som går i SiO Barnehage som ikke tilbyr plasser for barn fra 3 år, skal 

ha fortrinn inn i annen SiO barnehage med plasser over 3 år. Det er styrer 

i barnehagen som foretar det formelle opptaket. 

Begrunnelse 

To av SiOs 11 barnehager har ikke plasser til barn over 3 år 

(storebarnsplasser) i sine barnehager. Det sees som nødvendig å 

tydeliggjøre med tillegg i tekst for å sikre disse barnas rett til videre plass 

i annen SiO Barnehage det året barna fyller 3 år. I dag ivaretas dette bare 

implisitt av formuleringen «barnet beholder barnehageplass til 

skolestart». Nå som alle barnehagene har blitt selvstendige AS kan denne 

formuleringen oppleves utydelig stående alene. 

Innstilling 
Vedtatt. 

VEDTAK  

  



  

 

 

 
31 

Forslag nr. 2 

Dokument Vedtekter SiO Barnehage Linje 28–42 

Levert av SiO Barnehage Type Endring 

051-24/04 Innstille på vedtektsendringer i SiO Barnehage 

Opprinnelig 

tekst 

Prioritering for opptak   

1. Barn med nedsatt funksjonsevne og barn det er fattet vedtak for 

etter lov om barnevernstjenester, dette følger av Lov om 

barnehage § 13. Medfører krav til dokumentasjon.   

2. Søsken av barn med plass i SiO Barnehage   

       1.   Søsken av barn til studentforeldre   

       2.   Søsken av barn til ikke-studentforeldre   

3. Studenter ved lærested tilknyttet SiO   

1.  Internasjonale studenter   

2. Enslige forsørgende studenter   

3. Øvrige studenter   

4. Øvrige studenter uten betalt semesteravgift til SiO   
5. Ansatte ved lærersted tilknyttet SiO     

1. Phd/Doktorgradsstipendiater   

2. Øvrige ansatte   

6. Øvrige søkere   

Ny tekst 

Prioritering for opptak   

1. Barn med nedsatt funksjonsevne og barn det er fattet vedtak for 

etter lov om barnevernstjenester, dette følger av Lov om 

barnehage § 13. Medfører krav til dokumentasjon.   

2. Søsken av barn med plass i SiO Barnehage   

       1.   Søsken av barn til studentforeldre   

       2.   Søsken av barn til ikke-studentforeldre   

3. Studenter ved lærested tilknyttet SiO   

1. Enslige forsørgende studenter 

2. Internasjonale studenter 

3. Øvrige studenter   

4. Øvrige studenter uten betalt semesteravgift til SiO   
5. Ansatte ved lærersted tilknyttet SiO     

1. Phd/Doktorgradsstipendiater   

2. Øvrige ansatte   

6. Øvrige søkere   
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Begrunnelse 

Endring i prioriteringsrekkefølgen gjennom at Punkt 3.2 i gamle vedtekter 

blir nytt punkt 3.1. Gammelt punkt 3.1 blir nytt punkt 3.2.  

Enslige forsørgende studenter er en spesielt sårbar og utsatt gruppe, noe 

som også framkommer i Studentenes levekårsundersøkelse fra 2021. 

Studenters levekår 2021. En levekårsundersøkelse blant studenter i 

høyere utdanning (ssb.no) 

SiO mener det er nødvendig å kunne prioritere disse inn foran andre 

kategorier av studentforeldre som utgjør to foreldre som forsørger 

barnet. 

Innstilling 
Vedtatt. 

VEDTAK  

  

https://www.ssb.no/utdanning/hoyere-utdanning/artikler/studenters-levekar-2021.en-levekarsundersokelse-blant-studenter-i-hoyere-utdanning/_/attachment/inline/f4a4b2a5-ffc5-4d85-88db-09b7055774d1:27db3ac59750f6f3f9482c9d8aba00b09500c71b/RAPP2022-34.pdf
https://www.ssb.no/utdanning/hoyere-utdanning/artikler/studenters-levekar-2021.en-levekarsundersokelse-blant-studenter-i-hoyere-utdanning/_/attachment/inline/f4a4b2a5-ffc5-4d85-88db-09b7055774d1:27db3ac59750f6f3f9482c9d8aba00b09500c71b/RAPP2022-34.pdf
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Forslag nr. 3 

Dokument Vedtekter SiO Barnehage Linje 43 

Levert av SiO Barnehage Type Tillegg 

051-24/04 Innstille på vedtektsendringer i SiO Barnehage 

Opprinnelig 

tekst 

 

Ny tekst 

Generelle forhold knyttet til opptaket:  

Styrer i barnehagen er ansvarlig for opptaket og bruker prioriteringene 

over ved opptak av nye barn til barnehagen. Barnet som skal tas inn må 

fylle kriterier for årskull/alder som er aktuelt for den ledige plassen. Ved 

prioritetslikhet skal det prioriteres ut ifra hvilket alternativ barnehagen 

er valgt i søknad (1-5). Det kan gjøres interne overflyttinger mellom 

barnehagene. Studenter uten barnehageplass prioriteres fremfor 

studenter som ønsker overflytting til annen SiO Barnehage. 

Begrunnelse 

Nytt tekstavsnitt sist i §4 (etter prioritering for opptak, før §5). 

Det er nødvendig å legge inn noen overordnede forhold som sikrer at 

opptaket til barnehagene blir utført med tanke på barnets, 

barnegruppene og studentenes beste. 

 

Setningen: «Barnet som skal tas inn må fylle kriterier for årskull/alder som 

er aktuelt for den ledige plassen.», er lagt inn for å sikre at barn som får 

plass passer inn i den aldergruppen hvor barnehagen har ledig plass. 

Eksempelvis vil det være uheldig om et barn på 8 måneder får plass i en 

gruppe med barn i alderen 4-6 år 

 

Tekstavsnitt: «Ved prioritetslikhet skal det prioriteres ut ifra hvilket 

alternativ barnehagen er valgt i søknad (1-5). Det kan gjøres vurderinger 

knyttet til interne overflyttinger mellom barnehagene. Studenter uten 

barnehageplass prioriteres fremfor studenter som ønsker overflytting til 

annen SiO Barnehage. 

 

Dette er lagt inn for å kunne differensiere mellom søkere ved 

prioriteringslikhet. I opptaket vil det oppstå situasjoner hvor to til flere 

søkere vil havne under samme punkt i § 4 Prioritering for 

opptak.  Differensieringen mellom søkere blir gjort gjennom å se på to 

forhold: 

 

• Hvilket søknadsalternativ barnehagen er plassert på (1-5) 

Alle søkere har mulighet til å lage en liste med fem barnehager i 
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prioritert rekkefølge. De fem er ikke begrenset til barnehagene i 

SiO, og kan være både kommunale, private og ideelle 

barnehager. Ved prioriteringslikhet er det derfor naturlig at de 

som har barnehagen på alternativ 1 kommer før de som har 

barnehagen på alternativ 2, 3, etc.  

 

Om studenten har plass i studentbarnehage eller ikke 

Det hender at studenter søker overflytning til andre SiO-barnehager av 

ulike årsaker. Ved prioriteringslikhet etter listen i vedtektene, og punkt 

med søknadsalternativ er det ønskelig å prioritere de som ikke har plass 

i studentbarnehage foran de som allerede har plass i en av de andre 

studentbarnehagene til SiO. 

Innstilling 
Vedtatt. 

VEDTAK  
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RESOLUSJON: KOLLEKTIVTRANSPORT SOM IVARETAR STUDENTENES 353 

BEHOV 354 

Saksnummer 052-24/04 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Karl Magnus NCD Nyeng 

Vedlegg Resolusjon: Kollektivtransport som ivaretar studentenes behov 

Arbeidsutvalgets innstilling: 355 

Arbeidsutvalget innstiller på at forslag 1 vedtas.  356 

Forslag til vedtak: 357 

1. Resolusjonen vedtas med innkomne endringer 358 

2. Resolusjonen avvises 359 

SAKSOPPLYSNINGER 360 

Saksfremlegg fra forslagsstiller 361 

Punktene i resolusjonen er hentet fra Studentparlamentet ved UiOs studentpolitiske plattform, og vi ser det 362 

som mest hensiktsmessig for gjennomslag å forelegge disse for Velferdstinget. Målet er at dette skal være en 363 

resolusjon som retter seg inn med spesifikke ønsker. Vi ønsker gjerne tilleggsforslag, men siden resolusjonen 364 

tar sikte på målrettede virkemidler, ønsker vi ikke at formuleringene i aksjonspunktene skal generaliseres. Vi 365 

håper Velferdstinget ønsker å vedta denne resolusjonen for å sikre at arbeidsutvalget jobber aktivt og 366 

målrettet mot et kollektivtransporttilbud rettet mot studentenes behov. 367 

Arbeidsutvalgets vurdering 368 

Arbeidsutvalget er veldig positiv til resolusjoner som kan bidra til å skape mer politikk for å forme 369 

kollektivtilbudet for studenter, men denne resolusjonen blir noe mangelfull og lite spisset. Noen elementer 370 

er for generelle til å passe godt i en resolusjon med målrettede tiltak, men passer bedre inn i et politisk 371 

dokument. Arbeidsutvalget blir likevel oppmerksom på en problemstilling som ikke er ivaretatt i politisk 372 

grunndokument, nemlig studentenes mulighet til å påvirke rutetilbudet. Arbeidsutvalget ser på det som 373 

hensiktsmessig å peke på denne muligheten, og foreslår derfor et punkt som ivaretar det. To av tre punkter 374 

er her svært generelle, og behovet for dem utdypes ikke i resolusjonens brødtekst. Slik resolusjonen 375 

foreligger kan ikke arbeidsutvalget anbefale at den vedtas. Siden foreslått resolusjon løfter noen viktige 376 

punkter, kommer arbeidsutvalget med endringsforslag som endrer resolusjonen i sin helhet.  377 
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ENDRINGSFORSLAG 378 

Forslag nr. 1 

Dokument 
Resolusjon: Kollektivtransport 

som ivaretar studentenes behov 
Linje  

Levert av Arbeidsutvalget Type Endring 

052-24/04 Resolusjon - Kollektivtransport som ivaretar studentenes behov 

Opprinnelig 

tekst 

Resolusjon: Kollektivtransport som ivaretar studentenes behov 

Ny tekst 
Resolusjon: Styrk studentenes kollektivtilbud! 

Begrunnelse 
En noe mer spisset overskrift. 

Innstilling 
Vedtas. 

VEDTAK  
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Forslag nr. 2 

Dokument 
Resolusjon: Kollektivtransport 

som ivaretar studentenes behov 
Linje 1–12 

Levert av Arbeidsutvalget Type Endring 

052-24/04 Resolusjon - Kollektivtransport som ivaretar studentenes behov 

Opprinnelig 

tekst 

Studenter i Oslo og Lillestrøm har behov for et trygt, forutsigbart og 

tilpasset kollektivtilbud. Dette gjelder når de skal til og fra undervisning. 

Dette gjelder når man skal delta på det sosiale studenttilværelsen og 

studentbyen Oslo og Lillestrøm har å by på. 

I den anledning er det viktig at kollektivtilbudet et tilpasset de reelle 

behovene til studentene. Vi ønsker derfor å fremme denne resolusjonen 

for at Velferdstinget, i tillegg til å jobbe aktivt for lavere priser, jobber med 

når og hvor det går buss, bane og trikk i Oslo og Lillestrøm. 

Ny tekst 

Studenter i Oslo og Lillestrøm har behov for et trygt, forutsigbart og 

tilpasset kollektivtilbud. Dette gjelder ikke bare for å komme seg fra hjem 

til studiested, men også for å komme seg til jobb, fritidsaktiviteter, praksis 

og det yrende kulturlivet studentbyene Oslo og Lillestrøm har å by på, 

gjennom hele døgnet. 

Et godt tilpasset kollektivtilbud er viktig gjennom hele året, men ekstra 

viktig under studiestart, når byene og studiestedene fylles av studenter 

som ikke kjenner til Oslo og Lillestrøm fra før. For at tilbudet skal tilpasses 

studentene best mulig, er det viktig at studentene blir med i utviklingen 

av tjenestetilbudet. 

Begrunnelse 

Brødtekst som passer til arbeidsutvalgets strykninger og tilleggsforslag i 

punktlisten. Forsøker å peke på det generelle behovet for medvirkning i 

utvikling av rutetilbudet, samt spesifikke tiltak ved studiestart. 

Innstilling 
Vedtas. 

VEDTAK  
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Forslag nr. 3 

Dokument 
Resolusjon: Kollektivtransport 

som ivaretar studentenes behov 
Linje 14–15 

Levert av Arbeidsutvalget Type Endring 

052-24/04 Resolusjon - Kollektivtransport som ivaretar studentenes behov 

Opprinnelig 

tekst 

Nattkollektivtilbudet i Oslo i helgene må tilpasses slik at det er enkelt å 

komme seg fra Oslo sentrum til de store studentbyene. 

Ny tekst 
Ruters nattbusslinjer skal utvides med én avgang til. 

Begrunnelse 

Det finnes allerede nattbusser som går til de store studentbyene. Punktet 

er for vagt, og foreslås derfor erstattet med et annet punkt som spisser 

det mot nattbussavgangene. Nattbussene har halvtimersavganger. Med 

dette kravet ber vi om at det legges til en avgang til etter den nåværende 

siste avgangen. Siste avgang fra sentrum varierer på nåværende 

nattbusslinjer. 

Innstilling 
Vedtas. 

VEDTAK  

 

Forslag nr. 4 

Dokument 
Resolusjon: Kollektivtransport 

som ivaretar studentenes behov 
Linje 14–15 

Levert av Arbeidsutvalget Type Tillegg 

052-24/04 Resolusjon - Kollektivtransport som ivaretar studentenes behov 

Opprinnelig 

tekst 

 

Ny tekst 
Under studiestart skal nattbussene til studentbyene gå hver natt. 

Begrunnelse 

Spisse nattbusstilbudet inn på studiestart for å peke på en spesifikk 

løsning. Tradisjonelt har linje 19N gått gjennom fadderukene, her ber vi 

om at det gjelder flere linjer. 

Innstilling 
Vedtas. 

VEDTAK  
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Forslag nr. 5 

Dokument 
Resolusjon: Kollektivtransport 

som ivaretar studentenes behov 
Linje 16–17 

Levert av Arbeidsutvalget Type Endring 

052-24/04 Resolusjon - Kollektivtransport som ivaretar studentenes behov 

Opprinnelig 

tekst 

Nattkollektivtilbudet fra Campus Blindern ved UiO og Cheateu Neuf skal 

utvides, spesielt på fredager og under semesterstart. 

Ny tekst 

Ruter skal under studiestart styrke kollektivtilbudet som går til og fra 

studiestedene, studentkulturinstitusjonene og studentfestivalene. 

Begrunnelse 

Forslagsstiller peker på Blindern og Chateau Neuf spesifikt. 

Arbeidsutvalget foreslår å generalisere lokasjon, men spisse det mot 

studiestart. Dette ivaretar da ulike studiestartsarrangementer, uavhengig 

av lokasjon. 

Innstilling 
Vedtas. 

VEDTAK  
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Forslag nr. 6 

Dokument 
Resolusjon: Kollektivtransport 

som ivaretar studentenes behov 
Linje 18–20 

Levert av Arbeidsutvalget Type Strykning 

052-24/04 Resolusjon - Kollektivtransport som ivaretar studentenes behov 

Opprinnelig 

tekst 

Det skal opprettes direkte morgen-busslinjer der det er hensiktsmessig 

mellom utdanningsinstitusjoner og områder hvor det bor mange 

studenter, som ikke allerede er i nærheten av kollektivknutepunkter. 

Ny tekst 
 

Begrunnelse 

Det foreligger ingen redegjørelse for hvor dette er et problem. 

Arbeidsutvalget ser på det som mer hensiktsmessig å arbeide for at 

studentboliger legges til kollektivknutepunkt, noe som allerede er 

Velferdstingets vedtatte politikk. Arbeidsutvalget foreslår derfor å stryke 

dette punktet. 

Innstilling 
Vedtas. 

VEDTAK  

 

Forslag nr. 7 

Dokument 
Resolusjon: Kollektivtransport 

som ivaretar studentenes behov 
Linje 21 

Levert av Arbeidsutvalget Type Tillegg 

052-24/04 Resolusjon - Kollektivtransport som ivaretar studentenes behov 

Opprinnelig 

tekst 

 

Ny tekst 

Ruter skal opprette en referansegruppe for kontinuerlig utvikling av sitt 

rutetilbud. Velferdstinget i Oslo og Akershus skal være representert i 

referansegruppen. 

Begrunnelse 
For å ivareta studentenes mulighet til å fortløpende påvirke rutetilbudet.  

Innstilling 
Vedtas. 

VEDTAK  
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RESOLUSJON: MÅLRETTEDE TILTAK FOR STØRRE INNTJENING OG 379 

TILBUDSUTVIKLING I SIO MD 380 

Saksnummer 053-24/04 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Karl Magnus NCD Nyeng 

Vedlegg Resolusjon: Målrettede tiltak for større inntjening og tilbudsutvikling i SiO MD 

Arbeidsutvalgets innstilling: 381 

Arbeidsutvalget innstiller på at forslag 1 vedtas. 382 

Forslag til vedtak: 383 

1. Forslaget til resolusjon og innkomne endringsforslag tas til orientering og oversendes til neste 384 

arbeidsutvalg som innspill til arbeid med revidering av «retningslinjer for SiO Mat og Drikke». 385 

2. Resolusjonen avvises. 386 

SAKSOPPLYSNINGER 387 

Forslagsstillers saksfremlegg 388 

Vi ønsker å rette søkelyset mot SiO Mat og drikkes matserveringstilbud, herunder hvorvidt det treffer 389 

studentenes behov når det kommer til åpningstid, tilbud og fleksibilitet. Resolusjonen skal både være til hjelp 390 

for SiO MD i sin videre drift og peke på særskilte ønsker fra studentene. SiO MD gjør en veldig viktig jobb i å 391 

sikre gode og fleksible kantine- og kafétilbud på utdanningsinstitusjonene i Oslo og Akershus. Vi mener dette 392 

er en god liste over måter å skreddersy SiO MDs tilbud enda mer etter studentenes behov. 393 

Arbeidsutvalgets vurdering 394 

Den forslåtte resolusjonen tar opp noen nye og spissede punkter om SiO Mat og Drikkes tilbud, men det 395 

meste er helt eller delvis ivaretatt i eksisterende politikk eller er praksis. Resolusjonen går bredt ut og noen 396 

elementer er så generelle at det passer bedre inn i et politisk dokument, ikke som målrettede tiltak som 397 

passer i en resolusjon. Denne brede tilnærmingen tydeliggjør behovet for at Velferdstingets vedtatte 398 

dokumentet «Retningslinjer for SiO Mat og Drikke» løftes til en full revidering. Arbeidsutvalget vil ikke med 399 

dette forskuttere hvordan handlingsplanen for 2024/2025 vil se ut, men å revidere dette dokumentet er 400 

overmodent, da det ble vedtatt i 2018. Arbeidsutvalget mener punktene som løftes i resolusjonen fortjener 401 

en grundigere behandling. Derfor anbefales det at resolusjonen og eventuelle endringsforslag tas til 402 

orientering og videresendes til neste arbeidsutvalg for å tas med inn i arbeidet med å revidere dokumentet 403 

«Retningslinjer for SiO Mat og Drikke». 404 


